
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1330 i ponownie witam na mównicy Pani�
El�biet� Koterb�. 

Zast�pca Prezydenta Miasta Krakowa – p. E. Koterba 

Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego Lubomirskiego – Beliny Pra�mowskiego 

równie� opracowany w Biurze Planowania Przestrzennego równie� przez Pani� Bo�en�
Faber, to jest plan bardzo długo wyczekiwany przez wszystkich, wła�ciwie jest to obszar, 

który wszyscy znakomicie znaj�, nie powinnam nawet go przedstawia	, poniewa� szpeci od 

70-tych lat czyli od momentu, kiedy rozpocz�ta została budowa i do chwili obecnej nie 

zako�czona, szpeci nasz krajobraz miasta. Plan jest niedu�y bo o pow. 1,6 ha, ale szalenie 

istotny ze wzgl�dów przestrzennych, równie� społecznych i gospodarczych dla miasta. Celem 

planu jest wła�nie rozwi�zanie problemu przestrzennego wizerunku miasta oraz umo�liwienie 

doko�czenia budowy tego budynku, wysoko�ciowca, oraz ukształtowanie wa�nej przestrzeni 

publicznej w mie�cie i stworzenie wła�ciwych warunków dla prawidłowego funkcjonowania 

tego obszaru. Projekt planu przeszedł cał� procedur� planistyczn� okre�lon� w ustawie o 

planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, był wykładany do publicznego wgl�du w 

dniach od 8 kwietnia do 9 maja, zło�ono 9 uwag, uwagi dotyczyły zmiany stawki procentowej 

słu��cej naliczaniu opłat z tytułu wzrostu warto�ci nieruchomo�ci w zwi�zku z uchwaleniem 

planu w wysoko�ci 30 %, mo�liwo�ci nadbudowy i dobudowy obok istniej�cego 

wysoko�ciowca nast�pnych obiektów wysokich w skali istniej�cego wysoko�ciowca 

niewspółmiernie wobec istniej�cego krajobrazu i skali Krakowa, uwaga sugerowała 

wyburzenie, naruszenie zasad sporz�dzania projektu planu, zasad ochrony dziedzictwa 

kulturowego, zabytków itp., zaburzenia ładu urbanistycznego, brak strefy buforowej 

pomi�dzy osiedlem Oficerskim, zwi�kszony ruch samochodowy, zasłoni�cie �wiatła. 

Prezydent nie uwzgl�dnił �adnej uwagi i w chwili obecnej plan jest przygotowany do 

uchwalenia. 

Przewodnicz�cy obrad – p. S. Pietrzyk 

Dzi�kuj� Pani Prezydent. W tej sprawie pozytywn� opini� wydała Komisja Planowania 

Przestrzennego i Ochrony �rodowiska, czy s� stanowiska innych Komisji? Nie widz�. 
Stanowiska Klubów? Nie widz�, natomiast do dyskusji zgłasza si� Pani Radna Magdalena 

Bassara, zapraszam serdecznie.  

Radna – p. M. Bassara 

Tym razem oczywi�cie bardzo krótko. Szanowni Pa�stwo mieszkam niedaleko szkieletora i 

bardzo prosz� uchwalcie ten plan, �eby wreszcie to co� znikn�ło z naszego krajobrazu.  

Dzi�kuj�. 

Przewodnicz�cy obrad – p. S. Pietrzyk 

Była to krótka, ale jak�e emocjonalnie gor�ca wypowied�, dzi�kuj�. Czy jeszcze kto� z 

Pa�stwa Radnych? Prosz� uprzejmie Pan Radny Włodzimierz Pietrus. 

Radny – p. W. Pietrus 

Panie Przewodnicz�cy! Pani Prezydent! 

Ja mam tylko pytanie jedno, chodzi mi o najwy�szy budynek, który w planie mo�e mie	
102,5 m, ile on w tej chwili ma, chyba ma mniej i dlaczego jest podwy�szony do tej 

wysoko�ci 102,5 m. Dzi�kuj�. 

Przewodnicz�cy obrad – p. S. Pietrzyk 



Dzi�kuj� Panu Radnemu Pietrusowi. Czy s� jeszcze jakie� zgłoszenia? Je�eli nie zapraszam 

wnioskodawc� o ustosunkowanie si� do zadanego pytania. 
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Panie Przewodnicz�cy! Szanowni Pa�stwo! 

Dokładnych wymiarów w tej chwili nie zacytuj�, ale podniesiony jest około 10 m ten 

budynek w stosunku do istniej�cego. Otó� gdy przyst�pili�my do planu dla tego terenu była 

ju� procedowana decyzja o warunkach zabudowy, która była zaskar�ona. Te wła�nie warunki, 

które były w decyzji wysoko�ciowe, czyli ta wysoko�	 została przyj�ta do ustale�
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, a wynikała ona zapewne z analiz jakie 

dokonał wła�ciciel obiektu gwarantuj�ce mu zapewne te� i odpowiednio, ta wysoko�	 pewnie 

gwarantowała mu te� odpowiednie warunki biznesowe dla budowy tego całego zamierzenia. 

Nie widzieli�my przeciwwskaza�, jak podkre�lam wuzetka ju� była przygotowana i 

koncepcja całej inwestycji, nie widzieli�my przeciwwskaza� aby tych 10 czy 8 m likwidowa	
i obni�a	 obiekt bo zapewne to wynikało te� ze wzgl�dów technologicznych, prosz�
pami�ta	, �e ten obiekt był projektowany w czasach, kiedy była inna wysoko�	 kondygnacji, 

inne te� i warunki obsługi w zakresie wind, wi�c tam tych par� metrów wła�ciwie decyzje te�
o funkcjonowaniu całego obiektu. Nie widz�c przeciwwskaza�, bo jak powiedziałam, jest to 

najwi�kszy budynek w mie�cie, nie ma dla niego dobrego s�siedztwa, mam nadziej�, �e długo 

te� nie b�dzie bo, a w tym obszarze na pewno, w zwi�zku z tym mówienie w tej chwili czy on 

b�dzie o par� metrów wy�szy czy ni�szy dla ładu przestrzennego, dla znaczenia tego obiektu 

w mie�cie, wła�ciwie nie ma �adnej ró�nicy. Dlatego te� postanowili�my przyj�	 te zasady 

jakie były w warunkach zabudowy do planu miejscowego. Dzi�kuj�. 

Przewodnicz�cy obrad – p. S. Pietrzyk 

Dzi�kuj� Pani Prezydent. Zatem zamykam dyskusj� i stwierdzam, �e Rada odbyła I czytanie 

projektu i zgodnie z paragrafem 36 ust. 6 Statutu Miasta Krakowa okre�lam termin składania 

autopoprawek na 2 lipca 2013 godzina 15.oo i ostateczny termin składania poprawek na dzie�
4 lipca godzina 15.oo. Przechodzimy do kolejnego punktu naszych obrad: 

UCHWALENIE MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO OBSZARU MAŁE BŁONIA. 

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1338, I czytanie, witam Pani� ponownie. 
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Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego obszaru Małe Błonia jest opracowywany 

równie� w Biurze Planowania Przestrzennego przez Pani� architekt Mari� Kaczorowsk�, 
powierzchnia planu 43,6 ha, tak naprawd� zawiera si� w planie, który obowi�zywał do 

niedawna bo niestety został zaskar�ony i utracił ju� swoj� moc bo s�d przychylił si� do strony 

skar��cej, wyrok s�du negatywny mamy, dlatego te� chroni�c ten obszar, bo mówimy tutaj o 

terenach o du�ych warto�ciach przyrodniczo – krajobrazowych i kulturowych, mówimy 

przecie� o Małych Błoniach, chc�c chroni	 ten obszar ju� wcze�niej przyst�pili�my wła�nie 

do opracowania tego planu wiedz�c, �e taka sytuacja mo�e nast�pi	. To te� potwierdziło si� w 

uwagach jakie do planu spłyn�ły, poniewa� uwagi przede wszystkim dotyczyły mo�liwo�ci 

zabudowy tego terenu. Tak,�e bardzo dobrze, �e Rada Miasta Krakowa podj�ła uchwał� o 

przyst�pieniu i sporz�dzeniu planu, a było to w maju 2012 roku. Projekt planu przeszedł cał�
procedur� planistyczn�, któr� okre�la ustawa o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym, uzyskał wszystkie wymagane opinie i uzgodnienia, był wyło�ony do 

publicznego wgl�du od 22 kwietnia do 22 maja 2013 roku, te uwagi w liczbie 14, o których 


